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- - Er wordt in Drents griffiers- en 

bestuurdersverband gewerkt aan een meer 
eenduidige manier van omgaan met 
kaderbrieven en andere P&C-stukken van 
GR’en en dat is ook nodig. 
 
- De bespreking in Noordenveld heeft 
opgeleverd dat de Raad het College een 
aantal reacties (zie de kolom Noordenveld 
per gemeenschappelijke regeling) op en 
vragen over de kaderbrieven meegeeft om 
deze over te brengen aan de besturen van 
de betreffende gemeenschappelijke 
regelingen. De Raad verwacht dat het 
College de Raad informeert over de 
afdoening van deze reacties. 

- Voor goede constructieve 
samenwerking met gemeenteraden is meer 
invloed op de GR’en noodzakelijk, zeker 
wanneer het gaat om uitbreiding van het 
budget.  
- De raad is van mening dat GR’en te 
gemakkelijk om geld vragen en te ver af 
staan van de raad. GR’en kunnen 
gemeenten niet zomaar gebruiken als 
pinautomaat. 
- Naast voorstellen voor uitbreiding 
en hogere lasten, wil de raad ook zicht op 
wat er minder gedaan zou kunnen worden 
en wat een eventuele lagere bijdrage vanuit 
de gemeente voor gevolgen heeft voor het 
werk van GR’en.  
- Bij veel GR’en wordt 
gemeentespecifieke monitoring gemist. De 
raad weet eigenlijk totaal niet wat de GR’en 
nou precies doen in en/of voor gemeente 
Tynaarlo. De raad vraagt hiervoor betere 
monitoringsinstrumenten. 
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 Zowel Assen als Noordenveld en Tynaarlo 

staan kritisch ten opzichte van een 
verruiming van de begroting van de GGD. 
Aa en Hunze zegt hier niets over. 
 
Zowel Aa en Hunze als Assen uiten hun 
zorgen over Veilig Thuis Drenthe. 
 
Aa en Hunze benoemt als enige de 
gezamenlijke preventieaanpak en wil daar 
meer over weten. 
 
Noordenveld doet als enige een oproep om 
in te zetten op het verhogen van de 
vaccinatiegraad. 
 
Tynaarlo vraagt als enige zicht op wat er 
minder gedaan zou kunnen worden en wat 
een eventuele lagere bijdrage vanuit de 
gemeente voor gevolgen heeft voor het 
werk van GGD. 
 
Daarnaast vraagt Tynaarlo als enige om 
gemeentespecifieke monitoring. 

Wij zien dat u de 
huidige risico’s voor de volksgezondheid in 
beeld heeft en u aansluit bij de brede kijk 
op gezondheid 
met de intrede van het nog steeds actuele 
concept ‘positieve gezondheid’. Wij kunnen 
ons vinden in 
uw koers en verzoeken u deze uit te werken 
in de begroting 2020. 
 
We blijven graag op 
de hoogte van de acties die worden 
ondernomen op zowel regionaal als ook op 
lokaal niveau voor een gezamenlijke 
preventieaanpak. 
Specifiek zijn we benieuwd naar wat u 
onderneemt met betrekking tot 
problematisch alcohol gebruik 
en wat er samen met Verslavingszorg 
Noord Nederland (VNN) wordt opgepakt. 
 
Het afgelopen jaar is het bij Veilig Thuis 
Drenthe onrustig geweest, hierover is 
regelmatig informatie 
uitgewisseld. Dit is een terugkerend item en 
niet bevorderlijk voor een organisatie waar 
de aandacht 
naar het stoppen en voorkomen van 
huiselijk geweld en kindermishandeling 
hoort te gaan. Wij 
verwachten dat u, zoals toegezegd, orde op 
zaken heeft gesteld en alle tijd en energie 
kan gaan 
naar de aanpak van Veilig Thuis zaken. 
Wij hebben u eerder gevraagd niet alleen 
aandacht te hebben voor wat er bij komt 
aan taken maar 
ook aandacht te geven aan een aanpak die 
op termijn kan leiden tot minder 
meldingen. Wij horen 
graag of er plannen zijn ontwikkeld die hier 
aan kunnen bijdragen. 
En verder blijven we graag op de hoogte 
van de actuele ontwikkelingen en vragen u 
om toekomstige 
ontwikkelingen zo vroeg mogelijk met ons 
te delen zodat wij als gemeente hier tijdig 
op kunnen 
anticiperen. 

Kostenstijgingen en extra investeringen 
mogen alleen doorberekend worden nadat 
deze nader zijn toegelicht in de 
ontwerpbegroting 2020, waarbij is 
aangetoond dat deze niet zijn op te vangen 
in de huidige meerjarenbegroting of 
wanneer het niet doorvoeren leidt tot 
dienstverlening onder het wettelijk of 
maatschappelijk aanvaardbare niveau. 
 
Daarnaast heeft de raad zijn zorgen geuit 
over de situatie bij Veilig Thuis Drenthe. De 
raad stelt het op prijs indien u in de 
ontwerpbegroting 2020 daar nader op 
ingaat. 

niet bij voorbaat akkoord met uitzetting 
begroting Veilig Thuis 
 
inzetten op vaccinatiegraad verhogen 

Zie: algemeen 
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 Noordenveld en Tynaarlo maken beide 

organisatorische opmerkingen. 
 
Tynaarlo uit haar zorgen over de financiën. 
Noordenveld doet dit op dit moment niet, 
maar vooral omdat er al eerder veel 
aandacht voor is geweest in de 
Noordenveldse raad. 
 
Tynaarlo vraagt als enige zicht op wat er 
minder gedaan zou kunnen worden en wat 
een eventuele lagere bijdrage vanuit de 
gemeente voor gevolgen heeft voor het 
werk van Publiek Vervoer. 
 
Aa en Hunze en Assen hebben beide geen 
opmerkingen gemaakt. 
 

- - Focus op doorontwikkeling in 2020 is alleen 
mogelijk wanneer in 2019: 
- daadwerkelijke de uitvoering van 
het vervoer op orde is  
- de benodigde administratieve 
processen zijn ingericht 
 

- De raad heeft met zorg gereageerd 
op de ontwikkelingen binnen Publiek 
Vervoer, met name het nieuws van de 
oplopende kosten. De raad vindt het daarbij 
vreemd dat deze kostenstijging niet is 
voorzien of in ieder geval niet is benoemd 
in de kaderbrief. De raad vindt het zeer 
zorgwekkend dat direct na de start de 
kosten van deze GR al uit de hand lopen en 
ziet dit als een hele valse start die zo snel 
mogelijk rechtgezet moet worden. 
- De raad dringt bij u aan op 
heroverweging van de organisatie. Binnen 
de raad leven verschillende beelden over de 
voorkeursuitkomsten van deze 
organisatorische heroverweging. De raad 
vraagt zich wel af of de GR zoals die nu is 
opgericht, de meest effectieve en efficiënte 
organisatie is om het publiek vervoer goed 
te regelen. 
 
Zie verder: algemeen 
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 Geen overeenkomsten in reacties. 

 
Assen en Noordenveld hebben beide geen 
opmerkingen gemaakt. 
 
Aa en Hunze geeft als enige aan ervan uit te 
gaan dat de hogere gemeentelijke bijdrage 
in 2020 eenmalig is. 
 
Tynaarlo vraagt als enige zicht op wat er 
minder gedaan zou kunnen worden en wat 
een eventuele lagere bijdrage vanuit de 
gemeente voor gevolgen heeft voor het 
werk van het Recreatieschap. 

De door u aangegeven inhoudelijke 
speerpunten hebben onze instemming. 
In relatie tot de eind 2020 aflopende huur 
van het pand waarin uw kantoor is 
gehuisvest en de afzonderlijke opslagruimte 
stelt u voor om voor de eventuele 
verhuizing de gemeentelijke bijdrage 2020 
met een bedrag van € 25.000,- te verhogen. 
Wij gaan er vanuit dat dit een eenmalige 
extra bijdrage betreft en verzoeken u bij de 
begroting 2020 en het 
meerjarenperspectief hiermee rekening te 
houden. 

- - Zie: algemeen 
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 Zowel Assen, als Noordenveld en Tynaarlo 

zijn kritisch op de incidentele verhoging van 
de deelnemersbijdrage. 
 
Tynaarlo vraagt als enige zicht op wat er 
minder gedaan zou kunnen worden en wat 
een eventuele lagere bijdrage vanuit de 
gemeente voor gevolgen heeft voor het 
werk van het Recreatieschap. 
 
Daarnaast vraagt Tynaarlo als enige om 
gemeentespecifieke monitoring. 
 
Tot slot roept Tynaarlo de RUD op de basis 
op orde te maken. 
 
Aa en Hunze heeft geen opmerking 
gemaakt. 

- De gemeenteraad van Assen wil u de 
volgende reactie meegeven: 
Het is van belang dat u in de 
ontwerpbegroting 2020  
I. de voorgestelde incidentele 
verhoging van 5% voor 2020 nader 
specificeert en beargumenteert; 
II. het 
organisatieontwikkelprogramma niet ten 
koste laat gaan van de productie. 

Kritisch ten opzichte van de verlenging en 
verhoging van de incidentele 
deelnemersbijdrage 

- De raad mist uw visie op 
strategische vraagstukken, er ontstaat 
daardoor bij de raad het beeld van een 
organisatie die ad hoc om geld vraagt bij 
deelnemers. De raad vraagt u daarom om 
duidelijker inzicht te geven in waarom u 
dingen doet of wilt en/of waarom u meer 
geld nodig hebt.  
- Naast wat er in uw ogen meer moet 
gebeuren, wil de raad ook inzicht in wat 
minder gedaan kan worden. Met andere 
woorden: waarop zou bezuinigd kunnen 
worden? Of hoe zouden stijgingen in de 
bijdragen van deelnemers worden 
tegengegaan of beperkt?  
- Daarnaast verwacht de raad van u 
dat u de basis van de RUD op orde maakt. 
 
Zie verder: algemeen 
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 Aa en Hunze en Noordenveld hebben beide 

geen opmerkingen gemaakt. 
 
Zowel Assen als Tynaarlo zetten 
kanttekeningen bij de gevraagde extra 
bijdrage van gemeenten, beide willen een 
betere onderbouwing van deze vraag. 
 
Assen vraagt daarnaast als enige om de 
resultaten van de projectgroep 
doorontwikkeling VRD. 
 
Tynaarlo vraagt als enige een meer 
compleet beeld van de organisatie. 
 
Tynaarlo vraagt ook als enige zicht op wat 
er minder gedaan zou kunnen worden en 
wat een eventuele lagere bijdrage vanuit de 
gemeente voor gevolgen heeft voor het 
werk van het Recreatieschap. 
 

- U vraagt in uw kaderbrief voor de begroting 
van 2020 en verder t.b.v. een aantal doelen 
om een extra bijdrage van de gemeente. 
De raad verzoekt in reactie daarop om de 
capaciteit en middelen die in de kaderbrief 
2020 zijn opgenomen ten behoeve van het 
op peil houden van paraatheid en 
ontwikkeling brandweerzorg, 
crisisbeheersing en data en informatie 
expliciet tot uiting te brengen in de 
ontwerpbegroting 2020 en daarbij het 
verschil tussen kosten van het op peil 
houden van de paraatheid en de kosten 
voor ontwikkeling brandweerzorg duidelijk 
te maken. 
 
Tevens vraagt de raad u om de uitkomsten 
van de projectgroep, die zich bezig houdt 
met de doorontwikkeling van de VRD, 
helder in beeld te brengen in de 
ontwerpbegroting voor 2020. 

- - De raad vindt dat u in uw kaderbrief 
een te eenzijdige focus legt op het werk van 
de brandweer. De raad begrijpt dat de 
brandweer het grootste deel van uw 
personeelsbestand is, maar mist het werk 
van de andere bedrijfstakken. 
- De raad mist in uw kaderbrief 
bovendien een onderbouwing en een 
risicoanalyse bij de door u voorgestelde 
verhoging van het budget, de raad vraagt u 
dit beter in beeld te brengen in uw 
begroting. 
 
Zie verder: algemeen 
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 Geen overeenkomsten in reacties. 
 
Aa en Hunze en Noordenveld hebben beide 
geen opmerkingen gemaakt. 
 
Assen vraagt naar invlechting Alescon 
 
Tynaarlo vraagt meer kaders en meer 
gemeentespecifieke monitoring. 

- De kaderbrief 2020 geeft naar onze mening 
op dit moment geen aanleiding voor een 
zienswijze. Wel is het de raad opgevallen 
dat in de kaderbrief  niets staat vermeld 
over de ‘invlechting’ van het voormalige 
Alescon en de invloed die dat heeft op de 
organisatie en de bedrijfsvoering. 

- - De raad ziet veel opsomming van 
activiteiten, maar weinig kaders. De 
kaderbrief geeft een goed beeld van ‘wat 
gebeurt er nu?’ maar gaat te weinig in op 
‘waarom doet de WPDA dit (zo)?’ De raad 
vraagt u om meer de kaders aan te geven 
waarbinnen eventueel opsommingen van 
activiteiten kunnen worden gegeven. 
 
Zie verder: algemeen 

 


